
Zápisnica  
zo zasadnutia Rady Rodičov pri ZŠ Lichardova, Žilina  

zo dňa 18.10.2022 
 
 

Program: 
1. Otvorenie a úvod 

2. Voľba predsedu, výkonného výboru, zapisovateľa, účtovníka a kontrolnej komisie 

3. Oboznámenie sa s činnosťou školy za posledné obdobie – p. riaditeľka 

4. Rozpočet RR pre školský rok 2022/2023 

5. Občianske združenie – príspevky 2% z dane 

6. Iné  

7. Diskusia 

8. Záver 

 

1. Pani Čahojová privítala všetkých zúčastnených a otvorila zasadnutie 

 

2. Prítomní rodičia si zvolili výkonný výbor v zložení: 

Predseda – Erika Čahojová 

Podpredseda – Viera Hanuliaková 

Zapisovateľ – Lenka Glovová 

Účtovník – Zuzana Kašubová 

Kontrolná komisia – Martin Markovič, Pavol Bobuľa, Miroslav Kiss 

 

3. Pani riaditeľka oboznámila prítomných rodičov s činnosťou školy za posledné obdobie. 

Cez letné prázdniny sa urobili malé rekonštrukcie – vďaka tomu sa otvorila veľká PC 

miestnosť, kde je teraz 30 počítačov (predtým tam bola stará elektroinštalácia a vyhadzovalo 

ističe). V auguste sa modernizovali odborné učebne, jazyková učebňa (kde je teraz 16 

stolových počítačov) a knižnica z projektu IROP. Knižnica sa dopĺňa modernými knihami. 

Upratal sa archív školy v spolupráci so štátnym archívom. Maľovali sa triedy. Dovybavovali sa 

triedy – už ostáva iba jedna trieda, ktorá nemá dataprojektor a stolový počítač, ale aj to bude 

do konca roka vyriešené). Vybavila sa tiež recepcia, aby škola mala reprezentatívny vstup. 

K septembru školu navštevovalo 540 žiakov, z toho 20 žiakov z Ukrajiny. Do konca roka je 

v pláne na chodby zabezpečiť molitanové farebné sedenia. V pláne je tiež výmena starých 

svietidiel za LED. Do budúcna sa očakáva vypísanie projektu na výmenu elektroinštalácii.  

Do školy bolo prijatých 10 nových učiteľov, máme tiež novú školskú psychologičku. Šikana na 

škole sa rieši pomocou podporného tímu – v zložení asistent učiteľa, školský psychológ, 

špeciálny pedagóg. Do konca kalendárneho roku je v pláne usporiadať vianočné trhy 

s charitatívnym zameraním + plánuje sa zorganizovanie vianočného koncertu. 

V septembri sa v rámci Európskeho týždňa jazykov v aule školy uskutočnila akcia Európsky 

deň jazykov. Od  novembra bude možné uhrádzať platbu za stravu aj cez Edupage. Pracuje sa 

na virtuálnej prehliadke školy ktorá by mala byť prístupná na webovej stránke školy. ŠKD 

momentálne navštevuje 237 detí v deviatich oddeleniach. 

 

4. Poplatok za ZRŠ je v súčasnej dobe stanovený na 24€ za prvé dieťa, 12€ za druhé dieťa a 6€ 

za tretie dieťa. 



Stav financií k 1.9.2022 je nasledovný: 

Pokladňa 4 531,63€ 

Účet         9 254,93€ 

Spolu      13 786,56€ 

 

Za minulý školský rok sa z 2% daní vyzbieralo 2 471,97€. 

Z poplatkov ZRŠ sa za minulý školský rok vyzbieralo 7 447,50€. 

Pani Čahojová ešte raz prepošle všetkým členom Rady rodičov leták, v ktorom sú vysvetlené 

všetky činnosti ktoré Rada rodičov finančne podporuje, aby vedeli vysvetliť na triednych 

rodičovských združeniach ostatným rodičom činnosť Rady rodičov. 

Členovia Rady rodičov schválili nasledovný rozpočet na šk. rok 2022/2023: 

1. Ročník – plavecký – 1000€ 

2. Ročník – exkurzia – 400€ 

3. Ročník - exkurzia - 600€ 

4. Ročník - Škola v prírode – 800€ (budú si čerpať tohoročný tretiaci v budúcom školskom 

roku. Tohoročný štvrtáci majú schválený príspevok 600€ na exkurziu) 

5. Ročník - exkurzia - 400€ 

6. Ročník - exkurzia – 400€ 

7. Ročník – lyžiarsky  - 800€ 

8. Ročník – exkurzia – 400€ 

9. Ročník – príprava na monitor – 400€ 

ŠKD – 500€ 

Mikuláš – 550€ 

Knižnica – 200€ 

MDD – 550€ 

Reprezentácia školy – 400€ 

Vianočný punč – 400€ 

Koncoročné odmeny pre deti – 250€ 

Knižné poukážky za prospech – 250€ 

Poplatky banke – 115€ 

Notár a vestník – 100€ 

Učebnice z matematiky pre 5. ročník – 550€ 

 

Príspevok ZRŠ sa vyberá do konca októbra. 

5. Pani Čahojová zaregistruje naše občianske združenie aby bolo možné uchádzať sa o 2% 

z dane. Posledný termín je do 12.12.2022. 

 

6. Pani riaditeľka navrhla aby Rada rodičov namiesto neuskutočnenej gulášky zorganizovala 

vianočný punč v rámci pripravovaných vianočných trhov na škole. Všetci členovia Rady 

rodičov návrh odsúhlasili. 

 

7. Rodič sa zaujímal aké spôsoby šetrenia energii sa na škole zaviedli. Pani riaditeľka 

informovala že v rámci opatrení na šetrenie energii sa v škole viac zhasína, v PC miestnosti sa 

po vyučovaní vypína istič a na kúrenie boli namontované regulačné hlavice na radiátoroch. 

Neexistujú však zatiaľ žiadne oficiálne pokyny na zmenu minimálnych povolených teplôt 

v priestoroch školy. 



Rodič sa zaujímal či sa šetrenie nejako dotklo školskej jedálne. Pani Ďugelová informovala že 

na kvalitu jedla šetrenie zatiaľ vplyv nemalo. Jedáleň nakupuje kvalitné slovenské mäso. Deti 

však nemajú už tak často ovocie ako v predchádzajúcom období.  

Rodič sa informoval, či sa budú predlžovať vianočné prázdniny. Pani riaditeľka oznámila, že 

nemá žiadne oficiálne informácie o takejto skutočnosti. 

Rodičia sa zaujímali či by bolo možné časovo rozdeliť triedne rodičovské združenia pre prvý 

a druhý stupeň tak ako sme to žiadali na predchádzajúcom zasadnutí Rady rodičov. Pani 

riaditeľka prisľúbila, že to bude riešiť. 

Rodičia sa informovali, v ktorej banke má Rada rodičov založený účet, a či by sa prípadne 

zmenou banky nedalo ušetriť na poplatkoch. Pani Macková Belicová prezistí či by v niektorej 

inej banke nevychádzali poplatky lacnejšie a informuje Radu rodičov na najbližšom zasadnutí. 

 

8. Pani Čahojová poďakovala všetkým prítomným rodičom za účasť a zasadnutie Rady rodičov 

ukončila. 

 

 

V Žiline, 21.10.2022 

Zapísal: Ing. Lenka Glovová 


